
 

Vann til slumområder 

Bystyret har også bevilget midler til vannforsyning i tre ulike slumområder. Utbyggingen har 

foregått etappevis i årene 2017 -2019, for å gjøre det lett kontrollerbart i forhold til at 

utbyggingen faktisk finner sted. Når vi har befart utbyggingen, har vi opplevd stor glede blant 

beboerne for den store forbedringen det gir for de aller fattigste.  

 


